
Denar za trnovski vrtec
je treba zagotoviti

Nekajletne težave pri zidavi novega trnovskega
vrtca iz programa drugega ljubljanskega samopri-
spevka so premoščene - zemljišče je namreč pri-
dobljeno in bi na njem lahko začeli graditi prvo in
drugo fazo tega prepotrebnega objekta. Na tem
območju čaka na prosto mesto v VVZ okrog 400
malčkov - ob tem, da trnovska blokovna, soseska
še vedno raste. Zemljišče je, denarja za prvo fazo
gradnje - 140 mest - ni, oziroma ga je premalo.
Denar za drugo fazo je namreč zagotovljen, saj je
40 mest v trnovskem vrtcu v programu tretjega
samoprispevka.

Člani našega izvršnega sveta, ki so o problema-
tiki zidave tega vrtca ponovno razpravljali - ver-
jetno se le malokdo od njih spomni katera po vrsti
je bila letošnja prva razprava - so poudarili, da bi
vrtec morali zgraditi in na nekakšen način zagoto-
viti zanj denar. Dejstvo je, da so občani ves čas
prispevali del svojega osebnega dohodka tudi za
ta objekt. Ne bi bilo prav, če bi zato, ker je pač
zadnji (razen vrtca Stara cerkev, kjer se je zata-
knilo zaradi težav pri gradnji stanovanjskih blo-
kov, v katerih naj bi vrtec bil) nazadnje ostal le na
papirju - oziroma v obljubah.

Denar zanj bo torej treba na nek način zbrati,
kar pa ne bo tako preprosto, saj je to kar 70
milijonov dinarjev.


